

来上海过大年 打卡地图

'Chinese New Year' Tourist Map In Shanghai

上海の新年観光マップ

상하이의 중국설(춘절) 관광지도



宝山邮轮码头滨江打卡点

Shanghai International Cruise Tourism Resort
上海宝山國際クルーズターミナルリゾート | 바오산 우송부두 산책로

从海路抵达上海的起点,还可以看日出,看滨江!
See the sunrise and have a beautiful view of the Huangpu River in the Shanghai International Cruise Tourism Resort!
クルーズ旅で上海へ観光の起点。日の出を見るならここ! 黄浦江の景色も一望!



上海博物馆(东馆)

Shanghai Museum East | 上海博物館(東館) | 상해박물관(푸둥)

来一次“印象·派对”! 汇聚莫奈、塞尚、凡高、毕加索等艺术巨匠的经典之作。

Here you can see the exhibition from impressionism to contemporary art, including the masterpieces crafted by Monet, Cézanne, Van Gogh, and Picasso.

ボラ美術館所蔵 印象派芸術の旅! モネ、ポール・セザンヌ、ゴッホ、ピカソなどの巨匠の作品が集結。



上海虹桥国际机场

Shanghai Hongqiao International Airport
上海虹橋國際空港 | 상해홍교국제공항



离开上海时, 不要忘记在虹桥机场“中国样·China Young”虹运市集购买机场限定伴手礼, 还有DIY定制红包等您体验。

When leaving Shanghai, don't forget to buy airport-limited souvenirs at the "China Young" Hongyun Market at Hongqiao Airport. There are also DIY customized red envelopes waiting for you to experience.

上海を出国する際は、虹橋空港の「チャイナヤング」紅雲市場で空港限定のお土産を購入することを忘れないでください。DIYでカスタマイズした赤い封筒も体験できます。



南京西路商圈

West Nanjing Road Shopping Street
南京西路ショッピング街 | 난징시루 상권



可以到南京西路商圈买买买, 在久光步行街、静安公园等大街小巷偶遇光影秀。

Go shopping in the West Nanjing Road, and enjoy the light show in Jiuguang Pedestrian Street and Jingan Park.

ショッピング街でお買い物! 久光通りや静安公園などでライトショーを楽しめる。



豫园灯会

Yuyuan Garden Lantern Festival
豫園ランタンフェスティバル | 예원 등불축제



今年豫园灯会以国家级非遗灯会迎接首个世界非遗版春节。

The lantern show in Yuyuan Garden has been inscribed on the National Intangible Cultural Heritage list. In this way can you enjoy the first Chinese New Year as UNESCO intangible cultural heritage!

豫園では国家レベルの無形文化財である灯籠祭りより世界無形文化遺産登録後の初の春節を迎える。



上海浦东国际机场

Shanghai Pudong International Airport
上海浦東國際空港 | 상해푸둥국제공항



刚刚抵达浦东机场就能感受到上海机场“中国样·China Young”浓厚年味, 邀请您打卡“食·尚心花Young”主题促销, 更多折扣和满减、更多惊喜!

The moment as you arrive at Pudong Airport, you can feel the strong new year's atmosphere in the airport's "China Young" campaign. We would like to invite you to check out the "New Lifestyle About Food and Fashion" sales promotion with more discounts and surprises!

浦東空港に到着した瞬間に、「チャイナヤング」キャンペーンの強い新年の雰囲気の中で、食やファッションなど新しい生活様式を主題にするサプライズセールを体験しよう! 特典・割引キャンペーン実施中!



枫泾古镇

Fengjing Ancient Town | 楓涇古鎮 | 평정고진



邀请您来参与“跨吴越结界·游不夜枫泾”, 感受原汁原味的江南文化。

In this ancient water town you can see the special view of Jinan where is the south of the lower reaches of China's Yangtze River, especially at night.

江南水郷の代表的な古鎮! 昔の春秋時代, 吳と越の国境を跨い, この町は今までも「吳と越の有名な町」として知られている。夜も絶景を楽しむ。